

金 | 满 | 楼

J I N M A N

常德非遗酱板鸭

Changde Soy-Marinated Pressed Duck

7.1 - 31
11:00 - 23:00

常德著名传统特产，属于国家地理标志保护产品，以“香、辣、鲜、醇”著称。经独家配方长时烘烤卤制，成品红光油亮、酱香浓郁、骨肉酥香入味。虽口感麻辣，但融入多种中草药，兼具健脾开胃之效。

A renowned Changde specialty and National GI Protected Product, celebrated for its aromatic, spicy, and mellow flavors. Slow-roasted and braised with an exclusive recipe, this delicacy boasts a rich savory aroma and deeply seasoned meat. Infused with Chinese herbs, its signature numbing-spicy taste boosts appetite and digestion.

“板鸭一锅出”是“常德酱板鸭”与传统“钵子菜”的创新结合。麻辣入味的板鸭与蔬菜、肉类同炖，吸饱汤汁，越煮越酥烂鲜香。

One-Pot Soy-Marinated Duck is an innovative fusion of Changde's pressed duck and clay pot cuisine, simmered with vegetables and meats to create tender, flavor-absorbing meat.

常德钵子酱板鸭烩罗氏虾

Braised Soy-Marinated Duck with Giant River Prawns

588

酱板鸭黄焖黄骨鱼

Yellow-Braised Soy-Marinated Duck with Yellow Catfish

498

酱板鸭山菌一锅出

Soy-Marinated Duck with Wild Mushrooms

398

请告知您的服务员关于任何食物过敏或餐饮限制

以上价格为澳门币并需加收10%服务费

Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirement

All prices are in MOP and subject to a 10% service charge